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Abstract (en)
The deliverer delivers a strip of wrapping material for groups of cigarettes along a delivery path. It has two items to do the delivery, one after the
other. Of these, the second item has circulating suction belt conveyors detecting the wrapping material at its edges. The first item (8) detects the
wrapping material (1) approximately in the middle and delivers it onwards to the second item (9). The first item is at least one circulating conveyor
belt (11) with a delivery side of the belt running parallel to the delivery direction (7) of the strip. To the first item on the side of the strip facing away
from it is assigned an item pressing the material against it.

Abstract (de)
Es wird eine Vorrichtung zum Fördern eines Streifens (1) eines Hüllmaterials für Zigarettengruppen oder -packungen (4) entlang einer Förderstrecke
in einer Packmaschine der tabakverarbeitenden Industrie beschrieben. Die Vorrichtung weist zwei aufeinanderfolgende Fördermittel (8,9) auf, von
denen das zweite (9) das Hüllmaterial (1) an seinen Rändern erfassende, umlaufende Saugbandförderer (16,17) aufweist. Das erste Fördermittel (8)
ist so ausgebildet und angeordnet, daß es das Hüllmaterial (1) etwa mittig zwischen seinen Seitenrändern erfaßt und zum zweiten Fördermittel (9)
hin fördert. Durch diese Ausbildung der Fördervorrichtung werden Fluchtungsfehler zwischen den aufeinanderfolgenden Fördermitteln vermieden
und Laufstörungen des Hüllmaterialstreifens sowie Falten- und Knitterbildungen verhindert. <IMAGE>
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